

الملف التعریفي للشراکة

COMPANY PROFILE



مركز تسريع لخدمات رجال الاعمال، بوايتك نحو الاستثمار

المحتويات

CONTENT

- | | |
|---|----|
| القَدْمَة
Introduction | 03 |
| مَنْ نَحْنُ
About Us | 04 |
| الرَّؤْيَا / الرِّسَالَة / القيمة
Our Vision / Our value / Our Mission | 05 |
| قَائِمَةُ الْخَدْمَاتِ
List of services | 06 |
| قَائِمَةُ الْخَدْمَاتِ
List of services | 07 |
| نَهْجَنَا فِي مَرْكَزِ تَسْرِيعِ
Our approach at Ta'sreea Center | 08 |
| اِتِّمَانُنَا الْحَدَوْمِي
Our Government Affiliations | 09 |
| مَوَاقِعُنَا
our locations | 10 |

المقدمة



يعد مركز "تسريع" لخدمات رجال الأعمال مزوداً رائداً وموثوقاً لخدمات تأسيس ودعم الأعمال في الإمارات العربية المتحدة. حيث نقدم حل سريعاً ودقيقاً وكمالاً لرواد الأعمال والمنشآت الصغيرة والمتوسطة التي ترغب في بدء أو تنمية أعمالها في الإمارات العربية المتحدة.

نتمثل رؤيتنا في أن تكون مركزكم الشامل الذي يلبي جميع احتياجاتكم التجارية، بدءاً من تأسيس الشركات وإصدار التراخيص وحتى معالجة التأشيرات والخدمات المهنية. كما نقدم مجموعة من المرافق والخدمات مثل المكاتب، ومساحات العمل المشتركة، وغرف الاجتماعات، والمكاتب الافتراضية.

لدينا فريق من المهنيين المتمرسين والمؤهلين المستعدين لمساعدتكم في كل خطوة من خطوات رحلة عملكم، ونحن ملتزمون بتقديم خدمة عالية الجودة ورضا العملاء بأسعار تنافسية. سواء كنت تبحث عن منطقة حرة أو بريسي أو شركة خارجية، فإن مركز تسريع لخدمات رجال الأعمال سيساعدك في تحقيق أهدافك التجارية في الإمارات العربية المتحدة. اتصل بنا اليوم ودعنا نعتني بأعمالك.



Tasreea Business Center is a leading and trusted provider of business setup and support services in the UAE. We offer a fast, accurate, and complete solution for entrepreneurs and SMEs who want to start or grow their business in the UAE.

Our vision is to be your one-stop shop for all your business needs, from company formation and licensing to visa processing and PRO services. We also provide a range of facilities and amenities, such as furnished offices, coworking spaces, meeting rooms, and virtual offices.

We have a team of experienced and qualified professionals who are ready to assist you with every step of your business journey. We are committed to delivering high-quality service and customer satisfaction at competitive prices.

Whether you are looking for a free zone, mainland, or offshore company setup, Tasreea Business Center can help you achieve your business goals in the UAE. Contact us today and let us take care of your business.

من نحن

شريككم المؤوثق في تأسيس الأعمال وخدمات الدعم في دولة الإمارات العربية المتحدة. نحن فريق من الخبراء الذين يمكنهم مساعدتك في بدء مشروعك التجاري وتنميته والنجاح فيها. سواء كنت بحاجة إلى منطقة حرة أو برئيسي أو شركة خارجية، يمكننا أن نقدم لك حلولاً سريعاً ودقيقاً وحالياً من المتاعب. كما نقدم مجموعة من المراقب والخدمات، مثل المكاتب المفروشة ومساحات العمل المشتركة وغرف الاجتماعات والمكاتب الفضائية. مهمتنا هي توفير بيئة عمل مريحة ومنتجة ومزينة مع إمكانية الوصول إلى الإنترنت على السرعة وأحدث التقنيات والدعم الإداري. نحن ملتزمون بتقديم خدمات عالية الجودة ورضا العملاء بأسعار تنافسية. اتصل بنا اليوم ودعنا نعني بأعمالك.

About

is your trusted partner for business setup and support services in the UAE. We are a team of experts who can help you start, grow, and succeed in your business ventures. Whether you need a free zone, mainland, or offshore company setup, we can provide you with a fast, accurate, and hassle-free solution. We also offer a range of facilities and amenities, such as furnished offices, coworking spaces, meeting rooms, and virtual offices. Our mission is to provide you with a comfortable, productive, and flexible work environment, with access to high-speed internet, state-of-the-art technology, and administrative support. We are committed to delivering high-quality service and customer satisfaction at competitive prices. Contact us today and let us take care of your business.

المُرْبِّعُ

٣٣٣٣



Values | القيم

المبادي: التوجيهية التي تشكل ثقافتنا ونعتن بها.
الإلهام: نتصرف بأمانة وشفافية في كل ما نقوم به.
التميز: نسعى لتقديم أفضل جودة وخدمة.
العمانة: نعملنا للأشخاص، بتبنّي التغيير وطرق جديدة لتحسين خدماتنا.
guiding principles that shape our culture
Integrity: We act with honesty, transparency, Excellence: We strive to deliver the best quality Innovation: We embrace change and seek new ways to improve our services and solutions. Collaboration: We work as a team and foster a culture of mutual respect.



Mission | الرسالة

مهمتنا هي توفير حل شامل وقابل من المتابعة لتأسيس الأعمال ودعمها في دولة الإمارات العربية المتحدة، حيث نساعد بروز الأعمال والمشات الصغيرة والمتوسطة على بدء مشاريعهم التجارية وتنميها والنجاح فيها من خلال تقديم مجموعة واسعة من الخدمات والمراقبة.

Our mission is to provide a comprehensive and hassle-free solution for business setup and support services in the UAE. We help entrepreneurs and SMEs start, grow, and succeed in their business ventures by offering them a wide range of services and facilities



Vision | الرؤية

نتمنى رفقتنا في أن تكون المزود الرائد والناشر مؤسفةً لخدمات تأسيس ودعم الأعمال في دولة الإمارات العربية المتحدة وقادتها وتحدى إلى تمكّن عملائنا بالدولات والموارد التي يحتاجون إليها لتحقيق أهداف أعمالهم وأحدث تقدّم إيجابي على العالم.

Our vision is to be the leading and most trusted provider of business setup and support services in the UAE and beyond. We aim to empower our clients with the tools and resources they need to achieve their business goals and make a positive impact on the world.



الخدمات

Services



خدمات تطبيق المعاملات الحكومية
Government Transactions & PRO Services

نحن نوفر حلولاً متكاملة لتسهيل جميع معاملاتك مع الجهات الحكومية، ابتداءً من إصدار وتجديد الرخص التجارية، مروراً بتوثيق المستندات والعقود، وانتهاءً بمتانة الإجراءات مع الوزارات والدوائر الرسمية باليابنة عنك لتوفير وقتك وجهدك.

We provide complete solutions to facilitate all your government-related transactions, including trade license issuance and renewals, document and contract attestation, and handling procedures with ministries and official departments on your behalf—saving you valuable time and effort.

الخدمات التسويقية والتكنولوجية
Company Formation & Trade Licenses

لمواكبة العصر الرقمي، نقدم خدمات إدارة حسابات التواصل الاجتماعي، الحملات الإعلانية الرقمية، بالإضافة إلى التصميم البصري، والتصوير الخدافي، والحلول التقنية المبتكرة التي تساعدك على تنمية حضورك في السوق.

To keep up with the digital era, we provide social media account management, digital advertising campaigns, as well as creative design and professional photography, in addition to innovative technology solutions that help.



الخدمات القانونية والاستشارية
Legal & Advisory Services

يقدم فريقنا ذو الخبرة دعماً مؤثراً في صياغة ومراجعة العقود والاتفاقيات، وإنجاز التوثيق القانوني والمعاملات الرسمية، إضافة إلى تقديم استشارات قانونية متخصصة. نحرص على حماية مصالح أعمالك وصون حقوقك، وضمان التزامك بالقوانين والأنظمة المعمول بها.

Our experienced team offers reliable support in drafting and reviewing contracts and agreements, handling legal documentation and authentication, and providing tailored legal consultations. We work to protect your business interests, safeguard your rights, and ensure compliance with applicable laws and regulations.

07



تأسيس الشركات والرخص التجارية Company Formation & Trade Licenses

نساعدك في تأسيس شركتك باختلافية سواء في البر الرئيسي أو المنطادق الحرة أو الأفشور، مع تقديم الاستشارات حول اختيار نوع الرخصة المناسب (تجارية، مهنية، صناعية، أو سياحية) لضمان اطلاق ناجحة وسريعة.

We assist in setting up your business professionally in the Mainland, Free Zones, or Offshore, offering guidance on choosing the most suitable license type (Commercial, Professional, Industrial, or Tourism) to ensure a smooth and successful start.



المكاتب ومساحات العمل Office Spaces & Work Environments

سواء كنت تبحث عن مكتب افتراضي للعمل عن بعد، أو مكتب خاص مدهر بالكامل، أو مساحة عمل مشتركة للتعاون، نوفر لك البيئة المثالية مع قاعات اجتماعات مجهزة بأحدث التقنيات.

Whether you need a virtual office for remote work, a fully equipped private office, or a collaborative co-working space, we provide flexible solutions, including state-of-the-art meeting rooms for your business discussions



نهجنا في مركز تسريع

Our Approach at Tasreea Center

We provide our services according to a set of hierarchical steps, the highest quality of work, and an advanced level of customer satisfaction.

نقدم خدماتنا وفق مجموعة من الخطوات التراتبية لضمان أعلى جودة عمل وتحقيق مستوى متقدم من رضا العملاء.



انتمائنا الحكومي

Our Government Affiliations



الهيئة الاتحادية للهوية
والجنسية والجمارك وأمن المنافذ
FEDERAL AUTHORITY FOR IDENTITY,
CITIZENSHIP, CUSTOMS & PORT SECURITY



الإمارات العربية المتحدة
وزارة التخطيط والتنمية
والتوجيه

دَارَةُ الْتَّنْبِيهِ وَالْتَّصْدِيقِ
DEPARTMENT OF ECONOMIC DEVELOPMENT



دَائِرَةُ الْبَلَديَّاتِ وَالنَّقْلِ
DEPARTMENT OF MUNICIPALITIES
AND TRANSPORT



شرطة أبوظبي
ABU DHABI POLICE



شركة أبوظبي للتوزيع
Abu Dhabi Distribution Co.



غرفة أبوظبي
ABU DHABI CHAMBER



ضمان



توجيه

TAWJEEH



تسهيل

TAS-HEEL

موقعنا

Our Location



مصفى ٤ ، مبى الجبل القابضة
Al Hail Holding Building ,E Musaffah

المفرق الصناعية ، جرن يافور
Jarn Yafour, Mafraq Industrial Area



MUQATRA

المقاطعة

025 523 934

info@tasreea.ae

www.tasreea.ae



AL MARKAZ

المركز

Al Hail Holding Building, Block 10 - 10th Street
Musaffah - Musaffah 4 - Abu Dhabi

Al Wathba Camel
Race Track BIG

الخصار سباي
الوثبة للجومن